
    

KVITSØY SKOLE 

LEIASUNDVEIEN 12 

4180 KVITSØY 

 

 

Innkalling til møte 

 
Gruppe: FAU (foreldrenes arbeidsutvalg) ved Kvitsøy skole 

Møtested: Lærerrommet 

Møtetid: Onsdag 14.06.23 kl.17.30-19.00 

Møteleder: Nina H. Gundersen  

Referent: Siw Monica Nordbø 

 

Klasse: Representant: Vara: 

1.-2.klasse Siw Monica Nordbø  

3.-4.klasse   

5.klasse Tonje Karlsen  

6.klasse Bjørn Henning Pettersen  

7.klasse Nina H. Gundersen  

8.klasse  Mona Bjørsvik 

9.klasse   

10.klasse Therese Hviding  

 

 

Saker: 

Saksnr. Innhold Ansvar 

28/2022-23 FRAMSNAKK 
 

- Foreldre vil fremheve spesielt Ingeborg for den 
fantastiske jobben hun gjør for våre 1. og 2. 
Klassinger. God kommunikasjon med oss 
foreldre. 

- Lene skal ha ros som rektor for sin innsats og 
evne til å skape godt arbeidsmiljø på. 

- SFO skal ha takk for den kjempejobben de gjør 
uten å ha hatt en SFO-leder, selv om Lene har 
fylt inn på en flott måte. Ungene har godt 
humør og får prøvd ulike aktiviteter.  

- Mange melder inn den kjekke 
sommeravslutningen som ble holdt. Tøffe 
elever på scenen og som fikk være med på 
regien. Godt jobba til alle involverte. 
 

FAU (leder) 
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29/2022-23 Orientering om neste skoleår.  
 

- Timeplanen er satt og det blir både tysk og 
arbeidslivsfag, 3timer i uken. 

- Det blir også 2 valgfag, friluftsliv og media og 
kommunikasjon 

- Klasseinndeling;  
1.og 2. Klasse – Ingeborg 
3. og 4.klasse – Cathrine 
5. og 6. Klasse – Gunnbjørg 
7. klasse – Erik 
8. klasse – Vibeke 
9. klasse – Reidar 
10. klasse – Robert 
 
Monica Pedersen- SFO leder 
Cecilie og Erik - sosiallærere 

 
 

Rektor 

30/2022-23 Gjennomgang av vårens trivselsundersøkelse. 
 

1)De aller fleste utrykker at de har det godt på 

skolen. Enkelt hendelser på småskolen slår ut – dette 

er tatt tak i med klasse og hjem. 

Noen uttrykker at de ikke alltid har noen å være 

sammen med i friminuttet. Kontaktlærere og vakt i 

friminutt er ekstra obs og i dialog med de det gjelder- 

hjelpe dem inn i lek. 

2) Føler du deg trygg på skolen. ? De aller fleste 

krysset av at de er trygge. Noen har krysset av» litt 

trygg» Noen savner mamma, noen syntes det er 

vanskelig å komme inn lek av og til. 

Skolen har stort fokus på inkludering 

Skolen slår hardt ned på uønsket adferd 

Noen elever har utrykt at de har opplevd 

baksnakking og at det er litt stygt språk. 

Sosiallærer/
rektor 
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3) Sosiale medier/gaming 

Flere elever har opplevd ubehagelige ting på some, 

spesielt på mellomtrinn og noen på småskolen. 

Flere av gitt beskjed til voksen og fått hjelp. 

4) Garderobesituasjon 

Noen opplever garderobesituasjon i gym/svømming 

som mindre trygt. Knyttet til enkelthendelser. Skolen 

tar det alvorlig og setter inn tiltak hvor en er tettere 

på. 

5) Flere opplever skolevei som utrygg. Dette gjelder 

skoleveien aust pga veiarbeid 

Flere elever rapporterer at de ønsker at vi voksne må 

komme tidligere ut til friminutt og at vi må følge mer 

med. Ikke stå en plass. 

 

31/2022-23 Oppsummering av (FAU)året:  
 

- Fremsnakk har vært bra, oppfordrer neste års 
FAU til å fortsette med dette. 

- FAU foreslår ny ordning der man setter opp 
liste over bakere/pizzalagere, vakter osv til 
eksempelvis juleball/vårball. Dette for å 
forhåpentligvis rulere litt mer på hvem som 
bidrar. Da får man heller bytte innbyrdes 
dersom det ikke passer. 

- Hvis det skal være overnatting på skolen 
foreslår FAU at det gjøres ved ett fast trinn slik 
at det blir likt for alle. 

- Skolen kan godt bruke FAU mer ved behov. 
Ikke vært all verdens å gjøre for FAU dette 
året. 

- Ved eventuelle saker som meldes inn til FAU 
representant i tidsrommet fra innkallingen er 
sendt ut til møtet blir avholdt, må FAU 
representant melde dette videre inn til FAU-
leder og resten av FAU representantene. Slik 
at det er tid å undersøke saken litt i forkant av 
møtet. Rektor bør også bli informert om saker 

FAU (leder) 
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på forhånd. 
- Forslagene blir lagt inn i årshjulet av FAU-leder 

 Eventuelt 
 

- Det kom inn spørsmål fra foreldre om hvorfor 
holmeturen ble kuttet fra 2 til 1 overnatting i år, 
om det var grunnet økonomi eller 
personellmangel. Rektor svarer at det var en 
vurdering som ble gjort på bakgrunn av de 
restriksjonene som skolen fikk på slike turer 
med blant annet båtbruk osv. og at det var litt 
varierende motivasjon blant elevene. Økonomi 
var ikke grunnen til at dette ble gjort.  

- Båt og sjøteori, kan det bli en del av friluftsliv? 
Ja, det kan det sier Rektor, men det vil gå på 
bekostning av andre deler av faget. Må 
eventuelt dele gruppen dersom det er nok 
elever som ønsker dette. Det vil også bli 
egenarbeid og hjemmearbeid.  

- Det har kommet innspill til FAU angående 
kroppsøvingstimene. Det er flere 
barn/ungdommer som forteller hjemme at det 
er flere som har gym uten gymtøy. Det fortelles 
også at det heller ikke er vanlig å dusje etter 
gymtimene. FAU ønsker at skolen legger til 
rette for, og oppmuntrer til dusjing etter hver 
gymtime. På mellomtrinnet kan en måte være 
at de eldste dusjer først. FAU ønsker også at 
det kreves gymtøy. Faget skal fremme god 
psykisk helse og et positivt selvbilde som kan 
gi elevene trygg identitet. Da er riktige klær og 
god personlig hygiene viktig 

- 17.mai. Kan skolen øve på å gå i tog med 
barneskolen slik barnehagen gjør, kanskje 
primært 1.og 2.klasse? Det var flere barn 
utenfor toget enn i toget til tider årets 17.mai. 
Det var også flere små barn som sprang rundt 
brannbilen i toget. Rektor tar det med seg, men 
FAU vil samtidig oppfordre foreldre til å ta følge 
opp sine egne barn i toget. 

- Det blir stilt spørsmål om ikke det er mulig å få 
involvert SFO i elevsamtalene, Rektor har det 
på blokken og regner med dette kommer med 
fra høsten av da SFO-leder er på plass. 

- Kan innskrivingen på skolen legges til en fast 
tid hvert år, evt fås inn i årshjulet. Det oppleves 
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fra foreldre at denne kommer litt brått på hvert 
år og for flere trengs det litt planlegging for å få 
dette til. Rektor tar det med seg. 

- Det blir stilt spørsmål om det er mulig å få til 
leksefri skole, kanskje som ett trekkplaster for 
Kvitsøy? Rektor svarer at det nok ikke blir 
leksefri skole med det første, men understreker 
igjen at Kvitsøy skal være en leksebevisst 
skole. 

- Det blir rapportert inn at det oppleves en del 
ekskludering på barneskolen blant både gutter 
og jenter, primært i hentesituasjoner der typisk 
to har avtalt og går sammen hjem mens den 
tredje blir stående igjen alene. Rektor er 
informert om saken, skolen har allerede fokus 
på dette og fortsetter å ha fokus fra høsten av. 
Samtidig vil FAU igjen oppfordre foreldrene til å 
snakke sammen og prøve å få alle med.  

 
Til sist vil vi i FAU takke for året som er gått og ønske 
alle en riktig god sommer.  

 

 


